

## Samsung E-Store EID Campaign T&Cs

الشروط والأحكام:

أ- عرض الخصومات:

في حالة شراء احدى اجهزه تليفونات او إكسسوارات سامسونج الموضحة بالجدول التالي من خلال متجر سامسونج الاليكترونى بجمهورية مصر العربية ابتداء من 10 مايو 2021 وحتى 18 مايو 2021 او حتى نفاذ الكمية ايهما اقرب، يحصل العميل على الخصم الموضح بجانب كل منتج:

النوع	السعر قبل الخصم	السعر بعد الخصم
Galaxy M21	3,500	2,799
Wireless Charger Pad	410	348
Wired Headset 3 button	145	123
Wired Headset 3 button	145	123
USB-C Cable	190	160
Travel Adapter USB-C 15 W	235	199
Galaxy Buds +	3,325	2,825
Galaxy Buds +	3,325	2,825
Galaxy Buds +	3,325	2,825
In ear fit wired Headset	250	210
In ear basic wired headset	235	199
In ear basic wired headset	390	330
Galaxy Watch 3	7,999	6,799
Galaxy Watch 3	7,999	6,799
Samsung Fast Charge Dual Car Charger	240	200
SAMSUNG Wired In Earphones	235	199

In-ear Headphones with Remote	145	120
In-ear Headphones with Remote	145	120
In-ear Headphones with Remote	145	120
AKG Wired Headset	250	210
Active 2 Watch	6,570	5,580
Galaxy A10 s	1,899	1,699
Galaxy A11	2,425	1,850
Galaxy A31	4,585	2,999
Galaxy A51 - 8GB	5,120	4,500
Galaxy A51 - 6GB	4,570	3,999
Galaxy A71	6,639	6,000
Galaxy S20 FE	11,999	8,499

#### ب- عرض البرومو كود

في حالة شراء احدى تليفونات سامسونج الموضحة بالجدول التالي من خلال متجر سامسونج الالكتروني بجمهورية مصر العربية ابتداء من 10 مايو 2021 وحتى 18 مايو 2021 و استخدام كود EIDSALE او حتى نفاذ الكمية ايهما اقرب، يحصل العميل على الخصم الموضح بجانب كل تليفون:

نوع التليفون	السعر قبل الخصم	السعر بعد الخصم
Galaxy-A02	1,980	1,782
Galaxy-A02s	2,499	2,249
Galaxy A12 - 128GB	3,049	2,744
Galaxy A12 - 64 GB	2,849	2,564
Galaxy A52 - 128 GB	5,899	5,309
Galaxy A52 - 256 GB	6,600	5,940
Galaxy A72 - 256 GB	8,222	7,400

## ج- عرض الهدية عند شراء تليفون Note 20 Ultra او S21 Ultra 20:

في حالة شراء احدى تليفونات سامسونج Note 20 Ultra او S21 Ultra 20 خلال متجر سامسونج الالكتروني بجمهورية مصر العربية ابتداء من 10 مايو 2021 وحتى 18 مايو 2021 او حتى نفاذ الكمية ايهما اقرب، يحصل العميل على سماعه Buds Live هديه

### شروط واحكام عامة:

- 1- يسرى هذا العرض ابتداء من 10 مايو 2021 وحتى 18 مايو 2021 او حتى نفاذ الكمية ايهما اقرب.
- 2- فى حالة عدم توافر اى من الشروط والاحكام او تسجيل بيانات غير صحيحه من العميل يحق لشركة سامسونج الغاء العرض تلقائيا.
- 3- هذا العرض ساري على تليفونات سامسونج الموضحة بالجدول الموضحة بهذه الشروط والاحكام فقط والتي تم شرائها من خلال متجر سامسونج الالكتروني بجمهورية مصر العربية بضمان محلي.
- 4- فى حالة استرجاع العميل لجهاز يلتزم العميل برد جميع ملحقات التليفون بحاله التى تم الاستلام عليها.
- 5- استفاضة العميل من العرض تكون مسؤولية العميل مقرا بأن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/ أو ضرر قد يصيب العميل، أياً كان نوعه، قد ينشأ أو يكون مرتبطاً بهذا العرض.
- 6- تحتفظ شركة سامسونج وفقاً لتقديرها بالحق في إجراء أي تعديل أو إلغاء أو إضافة على أي من هذه الشروط والأحكام، بصورة استثنائية في أي وقت ودون الحاجة لإبداء اسباب.
- 7- يخضع أي نزاع مهما كانت طبيعته، سواء أكان له صلة مباشرة أو غير مباشرة بهذه الشروط والأحكام، أو بمشاركة العميل في العرض، لاحكام وتفسير القوانين والتشريعات المعمول بها في جمهورية مصر العربية، ويتم حله وتسويته والنظر فيه من قبل المحاكم ذات الاختصاص في جمهورية مصر العربية.

## Samsung E-Store EIDSALE T&Cs

Terms and Conditions:

A. Discount Promotion:

When purchasing one of the Samsung phones and/or accessories shown in the following table through the Samsung Online Store in the Arab Republic of Egypt, starting from 10 May 2021 until 18 May 2021, or until the quantity lasts, whichever is sooner, the customer gets the discount shown next to each phone in the below table:

Model	Price Before Discount	Price After Discount
Galaxy M21	3,500	2,799
Wireless Charger Pad	410	348
Wired Headset 3 button	145	123
Wired Headset 3 button	145	123
USB-C Cable	190	160
Travel Adapter USB-C 15 W	235	199
Galaxy Buds +	3,325	2,825
Galaxy Buds +	3,325	2,825
Galaxy Buds +	3,325	2,825
In ear fit wired Headset	250	210
In ear basic wired headset	235	199
In ear basic wired headset	390	330
Galaxy Watch 3	7,999	6,799
Galaxy Watch 3	7,999	6,799
Samsung Fast Charge Dual Car Charger	240	200
SAMSUNG Wired In Earphones	235	199

In-ear Headphones with Remote	145	120
In-ear Headphones with Remote	145	120
In-ear Headphones with Remote	145	120
AKG Wired Headset	250	210
Active 2 Watch	6,570	5,580
Galaxy A10 s	1,899	1,699
Galaxy A11	2,425	1,850
Galaxy A31	4,585	2,999
Galaxy A51 - 8GB	5,120	4,500
Galaxy A51 - 6GB	4,570	3,999
Galaxy A71	6,639	6,000
Galaxy S20 FE	11,999	8,499

**B. Promo code Offer:**

When purchasing any of Samsung phones shown in the following table through Samsung Online Store in the Arab Republic of Egypt, starting from May 10, 2021 until May 18, 2021, or until the quantity lasts, whichever is sooner, using Promo Code "EIDSALE" the customer gets the discount shown next to each phone in the below table:

Mobile Model	Price Before Discount	Price After Discount
Galaxy-A02	1,980	1,782
Galaxy-A02s	2,499	2,249
Galaxy A12 - 128GB	3,049	2,744
Galaxy A12 - 64 GB	2,849	2,564
Galaxy A52 - 128 GB	5,899	5,309
Galaxy A52 - 256 GB	6,600	5,940
Galaxy A72 - 256 GB	8,222	7,400

**C. Gift promotion when purchasing Samsung S21 Ultra or Note 20 Ultra:**

When purchasing Samsung S21 Ultra or Note 20 Ultra through Samsung Online Store in the Arab Republic of Egypt, starting from May 10, 2021 until May 18, 2021, or until the quantity lasts, whichever is sooner, the customer will receive Buds live as a gift.

**General Terms & Conditions:**

1. This offer is valid from May 10, 2021 until May 18, 2021, or until the quantity lasts, whichever is sooner.
2. In the event that any of the terms and conditions are not met or incorrect data is provided from the customer, Samsung has the right to cancel the offer automatically with immediate effect.
3. This offer is valid for Samsung phones/Accessories shown in the tables shown in this terms and conditions only, and which will be purchased from the Samsung online store in the Arab Republic of Egypt with the local warranty.
4. In the event that the customer returns the device, the customer is obligated to return the phone together with all of its accessories and the gift with the same condition it was received.
5. Samsung is not responsible for any loss and/or damage that may affect the customer, of any kind, that may arise or be related to this offer.
6. Samsung reserves its right, at its sole discretion, to make any amendment, cancellation or addition to any of these terms and conditions, at any time and without the need to give any reasons.
7. Any dispute of any nature, whether it is directly or indirectly related to these terms and conditions, or with the client's participation in the offer, is subject to the provisions and interpretation of the laws and legislation in the Arab Republic of Egypt, and shall be resolved and settled by the competent courts in Egypt.